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Protokół nr 12/2016 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 27 czerwca 2016 r.  
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 8
00 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Patryk Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 4 członków Komisji, co stanowi wymagane przepisami kworum,  

w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości 

wydatkowania środków na stypendia sportowe w 2015 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1  

Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości 

wydatkowania środków na stypendia sportowe w 2015 r.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że na kontrolę nie mógł iść p. Stanisław Skoczylas unieważnione 

zostało upoważnienie z dnia 7 czerwca br. Wydane zostało nowe upoważnienie z dnia 

14 czerwca na podstawie, którego kontroli dokonałem ja wraz z p. Elżbietą 

Jardanowską. W materiałach na posiedzenie Komisji otrzymaliście państwo protokół  

z przeprowadzonej kontroli. Dokonaliśmy analizy dokumentacji na podstawie, której 

przydzielano stypendia sportowe. Łącznie stypendia otrzymało 5 sportowców.  

Czy są pytania w tym zakresie? 
 

Stanisław Skoczylas: 

W jakiej wysokości zostały rozdysponowane stypendia? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Stypendia przyznano według regulaminu i były zależne od ilości punktów. Były to 

kwoty od 1200 do 3 000 zł.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości 

wydatkowania środków na stypendia sportowe w 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 



 

Komisja protokół przyjęła, stanowi załącznik nr 2 do protokołu posiedzenia Komisji.  
 

Ad. 2  

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było.  
 

Ad. 3 

Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji 

W materiałach na dzisiejszą sesję otrzymaliście państwo kopię pisma Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z 9 czerwca 2016 r. Pismo to skierowane jest do Przewodniczącego 

Rady, celem podjęcia czynności zamierzających do wyjaśnienia sprawy poruszonej  

w korespondencji. Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W związku z tym ogłaszam przerwę, zaproszę p. Agnieszkę Chrząszcz – Naczelnika 

Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej, aby przedstawiła nam sprawę. 

Po przerwie. 

Proszę panią Naczelnik o przedstawienie problemu związanego z zamieszczeniem 

reklamy w Gazecie Pomorskiej.  
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Komenda Powiatowa Policji w Inowrocławiu pod nadzorem Prokuratury Rejonowej  

w Inowrocławiu prowadzi postępowanie wyjaśniające w związku z tą sprawą. 

Złożyłam w tym zakresie wyjaśnienia i do czasu zakończenia postępowania nie 

powinnam udzielać jakichkolwiek informacji i wyjaśnień.  
 

Marek Słabiński: 

Proszę podać podstawę prawną swojego działania? Moim zdaniem przekroczyła pani 

uprawnienia urzędnika państwowego.  
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tym zajmuje się prokuratura i to prokuratura o tym zdecyduje.  
 

Marek Słabiński: 

Wydała pani środki z budżetu Miasta na umieszczenie reklamy w Gazecie Pomorskiej, 

a jak pani je zakwalifikowała? 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Jako promocję. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że Policja prowadzi postępowanie wyjaśniające, wydaje się 

bezzasadne to, aby Komisja Rewizyjna zajmowała się tą sprawą.  

W związku z wyjaśnieniami p. Naczelnik wnoszę o nie włączanie tej sprawy do planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2016 r.  
 

Kto jest za złożonym przez mnie wnioskiem? 



 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji o godzinie 8
30

. 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Patryk Kaźmierczak 

 

 

Protokółowała: 
 

Justyna Gaczkowska 


